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Na osnovu clana 187. i 188, Poslovnika Skupstine Crne Gore, ministru sporta Nikoli
Janovicu postavljam sledece

Poslanicko pitanje

Vec duzl vremenski period glavni grad Crne Gore nema atletsku stazu 1 pored permanentnih
aktivnosti koje na torn planu ASCG pokrece kod lokalne samouprave do danasnjeg dana
nema ocekivanlh rezultata - vec se sve svodi na obecanja Glavnog grada da ce u dogledno
vrijeme pristupit! izgradnji atletskog stadiona. Cijeneci dosadasnji agilan ! konkretan rad kao
i doprinos Ministarstva sporta na planu izgradnje sportske infrastrukture u Crnoj Gori, zelio
bih da mi odgovorite da II ce Ministarstvo sporta pokazati interesovanje za izgradnju atletske
staze u Podgorici 1 koje ce prve korake preduzetl da konacno glavni grad Crne Gore dobije
atletsku stazu i time zauzme odgovarajuce mjesto na map! atletskih centara Evrope?

Obrazlozenje

Punih 40 godina Glavni grad Crne Gore nema atletsku stazu - znacaj ovakvog Jednog
sportskog objekta kakav je atletski stadion je od neprocjenjive vrijednost! i znacaja za
bavljenje sportom ljudske populacije od najranijeg djetinjstva do kasne starosne dobi -
atletika se pored ostalog svrstava u bazlcne sportove, pored plivanja i gimnastike Jer pruza
mogucnost da svako lice provjeri svoje psihofizicke mogucnosti te da se nakon nekog
perioda bavljenja ovim sportom uz strucan nadzor i rad trenera - opredijeli da !i ostaje u
torn sportu ill je pak predisponlran za nek! drugi sport.
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Buduci da crnogorska atletika, biljezi izuzetno dobre rezultate na internacionalnoj sceni
(imamo dva svjetska prvaka u juniorskoj konkurenciji - Marija Vukovic i Kristina Rakocevic)
pregrst osvojenih medaija sa balkanskih i evropskih prvenstava i kupova - a nema ni
elementarnih usiova za sprovodenje trenaznog procesa u Glavnom gradu a kamoli za
organizaciju i odrzavanje kvalitetnih atletskih takmicenja sto se od nas poodavno ocekuje -
postavija se pitanje da li jedan grad u kojem zivi gotovo 1/3 stanovnistva Crne Gore i koji je
Univerzitetski centar - pored dobre infrastrukture za bavljenjem drugtm sportskim
disciplinama, nije u stanju da za potrebe svojih gradana napravi rekao bih ponajeftiniji
sportski objekat koji bl umnogome omogucio mladoj populaciji da kroz bavljenje ovim
sportom na najljepsi nacin promovise zdrave stiiove zlvota, a sportistlma koji postizu dobre
rezultate omoguci da na jednom mjestu imaju optimalne usiove za sportsko napredovanje i
usavrsavanje.

Buduci da ASCG - dopisom br 01-031/11-5165/1 iz 2011. godine od strane tadasnjeg
Gradonacelnika, obavijesten da je glavni grad - Podgorica odgovarajucim planskim
dokumentom obezbijedio lokaciju za izgradnju atletske staze, u okviru sportskih sadriaja na
Starom aerodromu te ce saglasno tome Skupstina glavnog grada donijeti odiuku o davanju
nakoriscenje zemljista za potrebe izgradnje atletske staze - kako tada tako i dan danas - i
ako je Atletski savez uz prisustvo predstavnika Evropske atletske federacije razgovarao sa
rukovodstvom glavnog grada 2013, 2014, i 2016 godine i dalje.

Za sada se sve zavrsavalo na obecanjima. da ce se realizaciji ovog projekta pristupiti
pocetkom svake naredne godine.

Cijeneci gospodlne ministre da je ministarstvo sporta na celu sa Varna - za vrlo kratko

vrijeme, prepoznalo i pomoglo da se izgrade ill saniraju mnogi sportski objekti u Crnoj Gori-
da se unaprijedi i omasovi sport od djecljeg, skolskog do studentskog uzrasta da se
izvrednuju i nagrade svi sportisti 1 sportski radnici koji ostvaruju vrhunske rezultate - cvrsto
vjerujemo da cete se i Vi ukljuciti i pomoci kako sa nivoa drzave kroz opredjeljivanje dijela
finansijskih sredstava u kapitalnom Budzetu tako i do organlzacije zajednickog sastanka sa
rukovodstvom Glavnog grada, kako bi u sto kracem roku mogli pristupiti izgradnji ovog
sportskogobjekta.



CRNA GORA

skupStina- crne gore
PF^irviUENO:

y  20 /)) GOD.
KLASIFIKACION

OROJ: I&Io.
VEZA; / ' *

EPA:

skaaQenica: j r-fli'.CQ:
1

VLADA CRNE GORE

MINISTARSTVO SPORTA

Podgorica, 23.10.2018.godine

SKUPSTINA CRNE GORE

Predmet: Odgovor na poslanicko pitanje poslanika Milorada Vuletica

Poslanik Milorad Vuletic, postavio je Ministarstvu sporta, za Drugu posebnu sjednicu
Drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja Skupstine Cme Gore, sazvanu za 24. oktobar 2018.
godine, sljedece

poslaniCko pitanje

"Vec duzi vremenski period glavni grad Cme Gore nema atletsku stazu i pored permanentnih
aktivnosti koje na torn planu ASCG pokrece kod lokalne samouprave do danaSnjeg dana
nema ocekivanih rezultata - vec se sve svodi na obecanja Glavnog grada da ce u dogledno
vrijeme pristupiti izgradnji atletskog stadiona. Cijenjeci dosadaSnji agilan i konkretan rad kao
i doprinos Ministarstva sporta na planu izgradnje sportske infrastrukture u Cmoj Gori, zelio
bih da mi odgovorite da li ce Ministarstvo sporta pokazati interesovanje za izgradnju atletske
staze u Podgorici i koje ce prve korake preduzeti da konacno glavni grad Cme Gore dobije
atletsku stazu i time zauzme odgovarajuce mjesto na mapi atletskih centara Evrope?"

Obrazlozenje:

Punih 40 godina Glavni Grad Cme Gore nema atletsku stazu - znacaj ovakvog jednog
sportskog objekta kakav je atletski stadion je od neprocjenjive vrijednosti i znacaja za
bavljenje sportom ljudske populacije od najranijeg djetinjstva do kasne starosne dobi -
atletika se pored ostalog svrstava u bazidne sportove, pored plivanja 1 gimnastike jer pru2a
mogucnost da svako lice provjeri svoje psihofizicke mogucnosti te da se nakon nekog perioda
bavljenja ovim sportom uz strucan nadzor i rad trenera-opredijeli da 11 ostaje u tom sportu ill
je pak predisponiran za neki drug! sport.
Buduci da cmogorska atletika, biljezi izuzetno dobre rezultate na internacionalnoj sceni
(imamo dva svjetska prvaka u juniorskoj konkurenciji - Marija Vukovic i Kristina
Rakocevic) pregrst osvojenih medalja sa balknskih evropskih prvenstava i kupova - a nema
ni elementamih uslova za sprovodenje trenaznog procesa u Glavnom Gradu, a kamoli za
organizaciju i odrzavanje kvalitetnih atletskih takmicenja §to se od nas poodavno ocekuje -
postavlja se pitanje da li jedan grad u kome zivi 1/3 stanovnistva Cme Gore i koji je
Univerzitetski centar - pored dobre infrastrukture za bavljenje drugim sportskim
disciplinama, nije u stanju da za potrebe svojih gradana napravi rekao bih ponajeftiniji
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sportski objekat koji hi umnogome omogucio mladoj populaciji da kroz bavljenje ovim
sportom na najljepSi nacin promovise zdrave stilove zivota, a sportistima koji postizu dobre
rezultate omoguci da na jednom mjestu imaju optimalne uslove za sportsko napredovanje I
usavrsavanje.
Buduci da ASCG - dopisom br 01-031/11-5165/1 iz 2011. Godine od strane tadasnjeg
GradonaCelnika, obavijesten da je glavni grad - Podgorica odgovarajucim planskim
dojumentom obezbijedio lokaciju za izgradnju atletske staze, u okviru sportskih sadrzaja na
Starom aerodromu te da ce saglasno tome Skupstina glavnog grada donijet odluku o davanju
na korisdenje zemlji§ta za potrebe izgradnje atletske staze - kako tada tako I dan danas I ako
je Atletski savez uz prisustvo predstavnika Evropske atletske federacije razgovarao sa,
rukovodstvom glavnog grada 2013,2014 i 2016 godine i dalje.
Za sada se sve zavrsavalo na obecanjima da ce se realizaciji ovog projekta pristupiti
pocetkom svake naredne godine.

Cijeneci gospodine ministre da je ministarstvo sporta na celu sa Vama - za vrlo kratko
vrijeme, prepoznalo i pomoglo da se izgrade ili saniraju mnogi sportski objkti u Cmoj Gori -
da s eunaprijedi i omasovi sport od djelijeg, skolskog do studentskog uzrasta da se izvrednuju
i nagrade sci sportisti i sportski radnici koji ostvaruju vrhunske rezultate - cvrsto vjerujemo
da cete se i Vi ukljuliti i pomo6i kako sa nivoa drzave kroz opredijeljivanje dijela finansijskih
sredstava u kapitalnom Budzetu tako i do organizacije zajedni6kog sastanka sa rukovodstvom
Glavnog Grada, kako bi u sto kracem roku mogli pristupiti izgradnji ovog sportskog objekta.

Svetlane I<Cane Radevic br.3 81000 Podgorica

Phone: (+382) 20 684 900

Web: www.ms.gov.me, E-mail: ms@ms.gov.me



U skladu sa clanom 191 Poslovnika Skupstine Cme Gore, Ministarstvo sporta daje sljedeci

ODGOVOR

PoStovani poslani5e Vuleticu,

Prije svega, zahvaljujem na postavljenom pitanju kojim ukazujete na potrebu daljeg
unapredenja jednog od najvaznijih segmenata sportske oblasti, sportske infrastrukture u
Glavnom gradu, u konkretnom slucaju, kroz izgradnju Atletskog stadiona. Slozio bih se sa'
Vasom konstatacijom da Glavni grad, kao administrativni i univerzitetski centar Cme Gore, u
kojem zivi i gravitira najveci broj stanovnika, zasluzuje da ima savremeni sportski objekat
koji ce biti u flinkciji razvoja atletike. S tim u vezi, izuzetno cijenim napore koje ulaze
Atletski savez na ovom planu, dok i sam smatram da sadasnji ali i buduci atleticari sa
teritorije Glavnog grada u potpunosti zasluzuju adekvatan prostor koji ce odgovoriti njihovim
potrebama vezano za treninge i takmieenja i koji ce, ujedno, biti i snazan podsticaj drugima,
narocito najmladima, da se bave navedenim bazicnim sportom.

No, kako ste i sami istakli na poSetku, rijec je o ideji koja duzi vremenski period nije dobila
svoju konkretizaciju, a i licno sam upoznat da je rijec o visedecenijskom problemu, sto
potvrduje i slozenost realizacije ovakvog jednog projekta.

S druge strane, raduje i hrabri cinjenica da su kontinuirani napori koje Ministarstvo sporta
ulaze na unapredenju sportske infrastrukture, vrlo lako prepoznatljivi. U prilog navedenog
govore i konkretni podaci da je za samo godinu ipo dana Ministarstvo sporta podrzalo
ukupno 20 infrastrukturnih projekata, od kojih je ve6 13 u potpunosti realizovano a 7 u
zavrsnoj fazi realizacije. Ovo je ujedno i najbolja potvrda daje ovaj segment sportske oblasti
visoko pozicioniran u agendi ovog organa, uz ozbiljnu dinamiku realizacije projekata koja je
prisutna od samog pocetka. Zato i ne 5udi sto je upravo ovakav pristup Ministarstva sporta
predmetnoj oblasti i u ovoj situaciji kandidovao ovaj organ za sagovomika na temu konacnog
rjesavanja vigedecenijskog problema izgradnje Atletskog stadiona u Podgorici.

Medutim, trebamo biti svjesni dinjenice da je ovdje rijec o zahtjevnom, visemilionskom
projektu, koji po svom obimu i strukturi pripada redu projekata koji se finansiraju iz
Kapitalnog budzeta, i za ciju realizaciju bi u tom slucaju bila zaduzena Direkcija javnih
radova.

Moram iskoristiti ovu priliku da jog jednom istaknem da ni sam nijesam zadovoljan
dinamikom realizacije projekata iz oblasti sportske infrastrukture, a koji se finansiraju iz
Kapitalnog budzeta. To Cesto ponavljam kroz svoje kontinuirane napore da odredene projekte
za ciju je realizaciju zaduzena Direkcija javnih radova pomjerimo sa mrtve tafike. Tu, prije
svega, mislim na visegodisnji problem u vezi sa rekonstrukcijom zatvorenog bazena „Niksa
Bucin" u Kotoru, gdje se, zbog komplikovanih tenderskih procedura, nastavak radova vise
puta prolongirao, a zbog cega §tetu danas trpe svi - sportisti, djeca i gradani Kotora. Zato
zeiim da jos jednom, i sa ovog mjesta, apelujem na Direkciju javnih radova, da iz ugla svojih
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nadleznosti, stvori neophodne preduslove, kako bi uskoro mogli da ozvanicimo dugo
ocekivani nastavak radova na ovom objektu ali i njegov konacan zavrsetak.

Zakljucno, a povodom predloga prvih koraka koje je Ministarstvo sporta spremno da uradi na
izgradnji Atletskog stadiona u Glavnom gradu, predlazem da, za podetak, organizujemo
sastanak predstavnika Ministarstva sporta, Atletskog saveza i Glavnog grada, na kojem cemo
sagledati najbolja rjesenja za realizaciju predmetnog projekta, vodeci racuna o objektivnim
budzetskim mogucnostima i realnim rokovima za realizaciju istog.

MINISTAR

Nikola Janovic
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